
Geachte leden van raad,

 

Op woensdag 28 februari jl. heeft u tijdens de raadsconsultatie uw wensen en bedenkingen 

kunnen geven op de uitgangspunten van het warmtenet Hagerhof en omgeving. Naar aanleiding 

van de Rib m.b.t. het selectiebesluit (verzonden op 22 februari) werd tijdens de raadsconsultatie 

de vraag gesteld waarom de gemeente partijen heeft afgewezen. Wij willen u aangeven dat de 

gemeente geen partijen heeft afgewezen, maar dat partijen het zelfstandige besluit hebben 

genomen om niet in te schrijven op de aanbesteding. Wij excuseren ons voor het geval dat dit 

niet duidelijk uit de Rib te herleiden viel.

 

Met vriendelijke groet,

 

Marij Pollux

 

Wethouder Duurzaamheid, Openbare Ruimte, Verkeer en Cultuur.


